
 

 

 
 

Fredens Sogns Menighedsråd 

Herning 

Skrevet af Inger Marie Svinth 

den 11/4 2023 16 -18 Blad nr 6 11/22- 12/24 

 
 

Formandens initialer P.H. 

 

 

Indledning v/ Merete 

Fraværende : Lars, afbud Mette 

Godkendelse af dagsorden 

Godkendelse med tilføjelse af pkt under kirkeudvalget - alter kande 

Og ansøgning om brug af p- pladser - under formandskabet 

Formandskabet 

20-års jubilæum i legestuen - der bevilliges 10. 000,-kr 
 

Ansøgning om støtte til Tværkulturel Sommerlejr 2023 bevilliges 2000,- kr 
 

Referat fra konferencen i Skive Fælles om socialt ansvar - 3 medarbejder deltog og 1 MR Der var meget 

gode oplæg og det var godt arrangeret - vi må se om det giver inspiration til noget i Fredens sogn 

Referat fra FKG-repræsentantskabs - der er forslag om at nedlægge nuværende FKG og oprette et nyt under 

provstiet- 

 

Ansøgning fra byggefirma om at bruge vores P- pladser under ombygningen af Sjællandsparken - vi når 

frem til at det administrativ vil blive for stor en opgave og det har vi ikke ressourcerne til 

Sekrtæren  Der skal indkøbes en pc til Meninghedsrådet eller vi må se hvad vi har 

Kirkeudvalget : Der bevilliges penge til reparation af Alterkanden og alterbægere 

Kasseren intet til referat 

Medarbejdere  intet til referat 
 

Præsterne 

 
Merete - der kommer unge fra Blåkilde efterskole og opfører en musical den 19. april 2023 kl 19- alle er 

velkomne 

Britta-  Mødes med andre fra sognets institutioner/skoler om tiltag fra fælles konferencer (Alle der 

repræsenterede fredens sogn deltager) 

Har sagt ja til at medvirke til drop in dåb i Hedeager 

Konfirmation af speciale konfirmander - orientering 



Vi er tilmeldt konfirmandevent i stiftet 

 

 
Kasseren intet til referat 

Medarbejderen 
 

Kirkeværge Der er lavet en ekstra nøgle til Dario 

Køkkenet leveres i uge 16 

Kirkens liv og vækst 
 

Aften for par i kirken - udsættes 

Fredens kirke 60 år - udsættes 

Aktivitetsudvalget 

Musikudvalget 

Kollektudvalget 

Menighedsplejen 

IT/AV- udvalg 

Præstegårdsudvalget 

intet til referat 

intet til referat 

intet til referat 

intet til referat 

intet til referat 

Huset på Holbækvej skal nedbrydes -inden da skal der en miljøgodkendelse 

Der tages2 tilbud hjem på nedbrydning 

Der arbejdes videre med tegninger og muligheder og hvad der skal til godkendelse hos 

provstiet m.v. 

Kirkegårdsbestyrelse intet til referat 

Valgudvalg 
 

Sognenyt 

Eventuelt 

 

Næste FU 

den næste går snart i trykken 
 

Vi ændrer næste møde til mandag den 8. maj kl 16 

 
 

1/5 23 kl 9 
 

 


